

TAKRIFAN DATA MODUL STAF

**SISTEM MAKLUMAT KPT-IPTA
(MyMoheS)**

**VERSI : 3.0
TARIKH DISEDIAKAN : 17 Januari 2011**

DATA STAF BIODATA DAN PERKHIDMATAN (FORMAT D2)

Bil.	Maklumat Yang Diperlukan	Catatan
1	No. Staf	Nombor staf (Semua staf Tetap, Pinjaman, Kontrak, Sementara, Pinjaman Ke luar – Tidak termasuk staf pinjaman)
2	No. KP/Passport	Nombor kad pengenalan bagi staf warganegara Malaysia dan nombor passport bagi staf bukan warganegara Malaysia
3	Nama	Nama staf
4	Tarikh Lahir	Tarikh Lahir Staf Format : dd/mm/yyyy
5	Kaum/Bangsa	Kaum atau Bangsa Staf (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL2) Nota: Analisis kaum/bangsa hanya berdasarkan warganegara Malaysia sahaja.
6	Taraf Bumiputera	Taraf Bumiputera Staf samada Bumiputera atau Bukan Bumiputera (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL3) Nota: Analisis taraf bumiputera hanya berdasarkan warganegara Malaysia sahaja.
7	Jantina	Jantina Staf (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL1)
8	Agama	Agama anutan staf (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL4)
9	Taraf Perkahwinan	Taraf perkahwinan staf (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL5)
10	Negeri kediaman tetap	Negeri di mana staf menetap –negeri alamat tetap staf (untuk warganegara Malaysia shj) (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL6)
11	Negeri atau negara Lahir	Negeri / Negara kelahiran staf (Sekiranya di Malaysia masukkan nama Negeri kelahiran. Sekiranya di luar Malaysia masukkan negara kelahiran) (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL6 dan DL7)
12	Kewarganegaraan	Kewarganegaraan staf (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL7)
13	Nombor telefon	Nombor telefon staf (pejabat / rumah / handphone) yang boleh dihubungi
14	Email	Alamat e-mail staf

Bil.	Maklumat Yang Diperlukan	Catatan
15	Laman Web	http laman web staf
16	Kelulusan Tertinggi	Kelulusan akademik tertinggi yang diperolehi oleh staf (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL12)
17	Jawatan Hakiki	Jawatan Hakiki yang disandang oleh staf
18	PTJ / Fakulti Hakiki	Pusat Tanggung Jawab bagi Jawatan Hakiki yang disandang oleh staf
19	Jawatan Sekarang	Jawatan Sekarang yang disandang oleh staf
20	PTJ / Fakulti Sekarang	Pusat Tanggung Jawab bagi Jawatan Sekarang yang disandang oleh staf
21	Status Jawatan	Status Jawatan Staf <i>Contoh :</i> Tetap, pinjaman, kontrak (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL23)
22	Status Staf	Status Perkhidmatan semasa Staf <i>Contoh:</i> Aktif, Dipinjamkan, Cuti Sabatikal/Tanpa Gaji (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL26)
24	Tarikh mula khidmat dengan kerajaan	Tarikh lantikan pertama staf dalam perkhidmatan awam Format : dd/mm/yyyy
25	Tarikh mula khidmat dgn IPTA sekarang	Tarikh staf lapor diri di IPTA Format : dd/mm/yyyy
26	Tarikh mula menjawat jawatan	Tarikh lantikan staf ke jawatan semasa Format : dd/mm/yyyy
27	Tarikh Tamat Perkhidmatan	Pilihan staf untuk bersara wajib (Umur 56 tahun atau 55 tahun), tarikh staf berhenti atau meninggal dunia. Format : dd/mm/yyyy
28	Jenis Kecacatan	Jenis kecacatan pelajar. Kecacatan yang menjejaskan aktiviti harian dan golongan ini diberi kad OKU. Contohnya : Rabun, buta warna dan gagap tidak digolongkan sebagai OKU. (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL18)

NOTA :

- Sekiranya IPTA A menganugerahkan Profesor Emeritus kepada Profesor Abu dan Profesor Abu berkhidmat sebagai kakitangan akademik kontrak di IPTA B, maka IPTA A perlu membekalkan maklumat Profesor Abu pada Format D16 (pada Modul Maklumat Institusi) sahaja. IPTA B pula perlu membekal maklumat Profesor Abu pada Format D2 (pada Modul Staf) sahaja.
- Sekiranya IPTA A menganugerahkan Profesor Emeritus kepada Profesor Abu dan Profesor Abu berkhidmat sebagai kakitangan akademik kontrak di IPTA A juga, maka IPTA A perlu membekalkan maklumat Profesor Abu pada Format D16 (pada Modul Maklumat Institusi) dan Format D2 (pada Modul Staf).

DATA STAF MELANJUT DAN TAMAT PELAJARAN (FORMAT D3)

Bil.	Maklumat Yang Diperlukan	Catatan
1	Nombor staf	Nombor staf yang melanjutkan pelajaran
2	Nama Universiti	Nama universiti di mana staf melanjutkan pelajaran
3	Kod Negara	Negara di mana staf melanjutkan pelajaran (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL7)
4	Kod Peringkat Pengajian	Peringkat pengajian yang diikuti oleh staf <i>Contoh:</i> Diploma, Ijazah, Sarjana, PhD (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL12)
5	Kod Jurusan	Kategori jurusan pengajian <i>Contoh:</i> Sains, Pertanian, Theologi (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL16)
6	Mod pengajian	Samada staf mengikuti pengajian secara Sepenuh Masa atau Separuh Masa (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL13)
7	Tarikh mula pengajian	Tarikh staf mendaftar untuk mengikuti pengajian Format : dd/mm/yyyy
8	Tarikh tamat pengajian	Tarikh tamat pengajian (untuk staf yang telah tamat pengajian) Format : dd/mm/yyyy
9	Penaja	Pihak yang menaja program pengajian (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL22)
10	Tarikh Melapor Diri	Tarikh melapor diri bertugas di ipta semula setelah tamat melanjutkan pelajaran Tiada tarikh Sekiranya masih belajar (null) Format : dd/mm/yyyy
11	Tarikh jangka tamat pengajian	Tarikh dijangka tamat pengajian (untuk staf yang sedang melanjutkan pelajaran) Format : dd/mm/yyyy

DATA STAF KONTRAK (FORMAT D4)
(Maklumat tambahan yang diperlukan untuk staf kontrak)

Bil.	Maklumat Yang Diperlukan	Catatan
1	No. Staf	Nombor staf kontrak
2	Status Sebelum Kontrak	Status perkhidmatan staf sebelum diambil sebagai staf kontrak <i>Contoh :</i> Pesara wajib, Pesara Tentera, Swasta (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL24)
3	Status Perlantikan kontrak	Status perlantikan staf ke jawatan sekarang samada Lantikan Pertama atau Lanjutan (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL25)
4	Tarikh Mula Kontrak	Tarikh mula kontrak untuk lantikan pertama Format : dd/mm/yyyy
5	Tarikh Tamat Kontrak	Tarikh tamat kontrak semasa Format : dd/mm/yyyy

DATA LATAR BELAKANG PENDIDIKAN STAF (FORMAT D5)

Bil	Maklumat Yang Diperlukan	Catatan
1	No. Staf	Nombor staf (Staf Tetap, Pinjaman, Kontrak, Sementara, Pinjaman Ke luar)
2	Universiti/Institusi	Universiti atau institusi staf mendapat pendidikan akademik
3	Lokasi	Negeri/Negara lokasi Universiti/Institusi (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL7)
4	Kod Jurusan	Kategori jurusan pengajian <i>Contoh:</i> Sains, Pertanian, Theologi (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL16)
5	Kod Peringkat Pengajian	Peringkat pengajian yang diikuti oleh staf <i>Contoh:</i> Diploma, Ijazah, Sarjana, PhD (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL12)
6	Tahun Tamat Pengajian	Tahun tamat pengajian

DATA PTJ/FAKULTI (FORMAT D7)

Bil.	Maklumat Yang Diperlukan	Catatan
1.	Kod PTJ/Fakulti	Kod fakulti yang digunakan
2.	Nama PTJ/Fakulti (Singkatan)	Singkatan nama PTJ/Fakulti
3.	Nama PTJ/Fakulti (Penuh)	Nama penuh PTJ/Fakulti

DATA JAWATAN (FORMAT D8)

Bil.	Maklumat Yang Diperlukan	Catatan
1.	Kod Jawatan	Kod Jawatan yang digunakan
2.	Keterangan Jawatan (singkatan)	Singkatan nama jawatan
3.	Keterangan Jawatan (penuh)	Nama penuh jawatan
4.	Gred Jawatan	Gred bagi jawatan tersebut
5.	Kod Kategori Jawatan	Kategori Jawatan samada Akademik atau Bukan akademik (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL27)
6.	Kod Kumpulan Jawatan	Kumpulan Jawatan samada Pengurusan tertinggi atau Pengurusan sokongan (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL28)
7.	Kod Jawatan JPA	Kod Jawatan mengikut JPA

*GRED JAWATAN BUKAN SKIM KERAJAAN DAN DITAJA OLEH LUAR

Bagi gred jawatan untuk jawatan bukan skim kerajaan dan ditaja oleh luar (merangkumi semua, tidak semestinya dari luar negara sahaja), gred jawatan yang perlu digunakan adalah **TL**.

*GRED JAWATAN BUKAN SKIM KERAJAAN DAN DITAJA OLEH IPTA

Bagi gred jawatan untuk jawatan bukan skim kerajaan dan ditaja oleh IPTA, gred jawatan yang perlu digunakan adalah **SKU (Skim Khas Universiti)**.

DATA WARAN JAWATAN (FORMAT D8A)

Bil.	Maklumat Yang Diperlukan	Keterangan Medan
1	Kod Jawatan	Kod Jawatan yang digunakan (Sila rujuk FORMAT DATA - FORMAT D8)
2	Jumlah Waran Jawatan Yang Diluluskan	Jumlah waran jawatan yang diluluskan
3	Jumlah Jawatan Yang Telah diisi	Jumlah jawatan yang telah diisi

DATA PENGLIBATAN STAF DALAM BADAN-BADAN PROFESIONAL DAN BUKAN PROFESIONAL (FORMAT D24)

Bil.	Maklumat Yang Diperlukan	Keterangan Medan
1	No. Staf	Nombor staf
2	Organisasi	Nama organisasi pembabitan staf tetap dan staf kontrak di luar IPTA (cth : MERCY Malaysia, UNESCO, Persatuan Kebangsaan Kanser Malaysia).
3	Peranan	Peranan staf seperti pengerusi, setiausaha, ahli dan sebagainya
4	Peringkat penglibatan	Peringkat antarabangsa, kebangsaan, negeri
5	Tarikh Mula	Tarikh mula penglibatan staf
6	Tarikh Akhir	Tarikh akhir penglibatan staf
7	Status Organisasi	Profesional/bukan profesional (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL36)

DATA ANUGERAH/PENGHARGAAN BUKAN HASIL PENYELIDIKAN (FORMAT D25)

Bil.	Maklumat Yang Diperlukan	Keterangan Medan
1	No. Staf	Nombor staf
2	Nama anugerah/penghargaan	Nama anugerah/penghargaan seperti Datuk Setia Diraja Kedah (DSDK), <i>keynote speaker</i> untuk <i>conference</i>
3	Organisasi yang memberi anugerah/penghargaan	Organisasi yang memberi anugerah/penghargaan seperti Kerajaan Negeri Kedah, nama <i>conference</i> sekiranya dilantik sebagai <i>keynote speaker</i>
4	Gelaran yang diterima	Gelaran yang diterima jika berkaitan seperti Datuk
5	Tahun dianugerahkan	Tahun dianugerahkan/Tahun diterima
6	Peringkat penganugerahan	Peringkat antarabangsa, kebangsaan, negeri (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL29)

Penerangan : Sekiranya *keynote speaker*

1. Nama anugerah/penghargaan = Nama seminar
2. Organisasi yang memberi anugerah/penghargaan = Nama penganjur
3. Gelaran yang diterima = tidak berkaitan
4. Tahun dianugerahkan = Tahun seminar

Format D26 : **DATA PENYANDANG KURSI**

Bil.	Maklumat Yang Diperlukan	Keterangan Medan
1	No. Staf	Nombor staf
2	Nama kursi	Nama kursi cth: Tun Razak Chair
3	Tempat	Nama universiti
4	Negara	Negara universiti (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL7)
5	Tarikh mula lantikan	Tarikh mula dilantik sebagai <i>chair</i>
6	Tarikh tamat lantikan	Tarikh tamat dilantik sebagai <i>chair</i>
7	Bidang	Bidang kursi yang disandang

Format D29 : **DATA KEPAKARAN STAF**

Bil.	Maklumat Yang Diperlukan	Keterangan Medan
1	No.Staf	Nombor staf
2	Bidang	Bidang kepakaran staf mengikut kod FRGS & MOSTI (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL40)
3	Tahap Kepakaran	Sangat Tinggi/ Tinggi/Sederhana (Sila rujuk Kod Data Umum - LAMPIRAN DL38)